# 台 恒 쾚 Healthcare, Sport and Wellness 健康護理、

## **Advanced Diploma in Health Studies** (Integrated Health and Social Care) Programme Code: HS183A

#### Application Code: 2340-HS183A



2975 5688

nursing.health@hkuspace.hku.hk

The programme aims to equip students with essential health care knowledge and nursing skills in carrying out the caregiver's roles in community care settings. It addresses preventive care, shared care by multidisciplinary teams, patient empowerment and the use of technology in health care delivery. It also applies the integration of care with respect to the emphasis of responsibility, point of care and individuals' experience.

- R Applicants must have obtained :
  - HKDSE Examination Level 2 or above in five subjects\* including English Language and Chinese Language"; or
  - the Certificate in Health Studies (Integrated Training for Health Worker) awarded within the HKU system through HKU SPACE; or
  - an equivalent or higher academic qualification.
  - Applicants are allowed to use not more than two Applied Learning (ApL) subjects in the application. The recognition of the ApL subjects is as follows:
    - "Attained with Distinction (II)" is deemed equivalent to Level 4 or above in the HKDSE
    - "Attained with Distinction (I)" is deemed equivalent to Level 3 in the HKDSE Examination; and
    - "Attained" is deemed equivalent to Level 2 in the HKDSE Examination.
  - ApL Chinese (for non-Chinese speaking students) would be accepted as an alternative Chinese Language qualification.
- HK\$38,370

Application Fee: HK\$150

15 months

English

Level 4 (Reg. No.: 20/000569/L4) Validity Period: 01 Sep 2020 - on-going

## 健康學證書(保健員統一訓練)

課程編號:HS181A

報名代碼: 2345-HS181A

2975 5688

nursing.health@hkuspace.hku.hk

此課程旨在為學員提供基本及實務的院舍護理知識和照顧技巧,並為院舍專職照顧 人員及居家護理照顧者進行專業護理的技能培訓,以及誘過實習,為有護理需要的 長者及殘疾人十提供適切照顧。

- R 申請人應該:

  - 一完成香港中學會考課程包括中、英文科;或 於香港中學文憑考試,在不多於兩次文憑試中,參加最少五科考試,包括中、英文科\*;或
  - 已完成社會福利署認可的「護理員進階訓練證書」課程。或
  - 具有同等學歷
  - 應用學習課程乃高中課程下的選修科目,學員可包括不多於兩科應用學習科目作為部份入 學條件
  - 「達標並表現優異(Ⅱ) | 相等於香港中學文憑考試第四級或以上的成績;
  - 「達標並表現優異 (I)」相等於香港中學文憑考試第三級的成績
  - 「達標」相等於香港中學文憑考試第二級的成績
- 非華語學員申請入學時,如只有「應用學習中文」成績,亦獲接納。
- HK\$29,500 報名費用: HK\$150

9個月

● 粵語(除單元二以英語授課)

Q 資歷架構級別:3 資歷名冊登記號碼:20/000101/L3 資歷名冊登記有效期:2020年4月1日-持續有效

# **Health Management**

健康管理

#### Postgraduate Diploma in **Health Services Management** Programme Code: HS059A

#### Application Code: 2280-HS059A



nursing.health@hkuspace.hku.hk





The Postgraduate Diploma in Health Services Management is meticulously designed for healthcare professionals who aspire to enhance their management skills and advance their careers in the health service industries.

- Applicants should hold a bachelors degree awarded by a recognised university.
- HK\$47 000

2975 5688

Application Fee: HK\$200

About 2 years

Fnalish

Level 6 (Reg. No.: 13/000672/L6) Validity Period: 18 Nov 2013 - on-going

善用持續進修 擁有全港 2.5萬元 (申請年齡 無上限)

NCR<sup>3</sup>